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Fatsa Belediyesi Sosyal Güvenlik Kurumuna (SGK) borcundan dolayı iki gayrimenkulunu bu
kuruma devretme çalışması içinde.Devir işleminin birinci ayağı meclisin encümene yetki
vermesiyle tamamlandı.  Mülkler belediye eski binası ile
Carfur binası. Tesbit edilen değer; Carfur binası için 45 milyon lira, eski belediye binası için 25
milyon lira.   Muhalefet partileri CHP
ve İYİ Parti bu devrin yapılmaması için Cuma günü meclis toplantısı öncesi belediyenin önünde
oturma eylemi yaptı. Am
aç; meclisin devir için yetki vermemesini sağlamaktı.
Ancak bu eylem başarılı olamadı.
Belediyenin SGK kurumuna 110 milyon lira civarı bir borcu olduğunu başkan Etem Kibar’ın
beyanından öğrendik.
Kibar; meclis toplantısında yaptığı sunumda meclis üyelerine bu bilgiyi aktardı.
Muhalefet partili üyeler başkanın sunumundan hoşnut olmamalılar ki; oylarını devrin
yapılmaması adına ret kullandılar.
Muhalefet zaten meclis toplantısı öncesi ret oyu vereceğini beyan etmişti.
SGK borcu yüklü bir borç. Belediyenin üzerinde ciddi bir kanbur.
1997 yılından beri borçlanıldığı yine başkan Kibar’ın beyanı.
Muhasebe yapılmış.
Bu iki kurumun devri yapıldığında SGK’ya borç kalmıyor. 
Mülklerin devri için sokakta ciddi tepkiler var. Belli ki; muhalefet bunu rahat bırakmayacak. Haklı
olarak eleştirecek. “Ne yaptında neyi satıyorsun” denilecek. Etem başkan ciddi eleştirilere
muhatap kalacak. 
Ancak idarenin de gerekçelerini anlamak lazım. 
Başkan diyor ki; “... Bu borcu başka türlü ödemek mümkün değil. Belediyemizin geleceğe
yatırım yapabilmesi için bu borç yükünden kurtulmamız gerekir. Faiz sarmalı tuzağından
kurtulmamız lazım. Bunun da tek çıkış yolu iki mülkümüzün devrini yaparak olacak. Ve 110
milyon liralık borcu 65 milyona kapatacağız. Bu vesileyle Fatsa Belediyesi borç sarmalından
kurtularak ileriye dönük vizyon oluşturacak ...” 
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Tabii ki bu mesele muhalefet tarafından burada kalmaz. Şimdiden ne seneryolar var, ne
seneryolar. Mülkler daha dev-rolmadan kimlerin alacağı bile belli! Muhalefet sürekli köpürtmeye
devam edecek. Belediye idaresi de gerekçeleri anlatmaya.
Bilindiği üzere AK Partili iki meclis üyesi de devir işlemine karşı olduklarını mecliste ret oyu
vererek ortaya koydular.
Serpil Koçan ve Av. Muammer Serin.
Parti grup kararı olmasına rağmen partilerinden ayrı düşünmekteler ve bu düşüncelerinin
arkasında durmaları da kararlı olduklarını göstermekte.
*
*
*
Cuma günü yapılan meclis toplantısı öncesinde Sayın Kibar’la makamında da görüştük.  
Bilindiği üzere Fatsa Organize Sanayi (OSB) yolu sahil karayolundan işliyor. Burası tehlikeli bir
yol ayrımı.  Ancak ikinci bir alternatif yol gerekiyor. 
Başkan bu alternatifin belediye sosyal tesisleri karşısından olacağını duyurdu. Sondaj
çalışmaları ve planlamanın sürdüğünü açıkladı.
“Çerkezler Tepesi” projesinin proje çalışmalarının devam ettiğini ve mandıradaki çöp alanının da
“Millet Bahçesi” yapılacağını müjdeledi.
Büyük bir “Gençlik Merkezi”nin de önümüzdeki yıl içinde yapımına başlanabileceğini duyurdu.
Görev süresinin yarısını dolduran belediye başkanımız;    ikinci yarıda epeyce iş başaracak
sanırım. 
Haydi hayırlısı...
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